
 

Protokół posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 

                                              Nr 17 /2017 w dniu 05.12.2017 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00 zakończono o godz. 17.05 

 

L.p Imię i nazwisko Podpis 

1. Grzegorz Owczarzak- 

Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. Krystyna Urbańska           

          - Wiceprzewodnicząca,    

 sekretarz komisji 

obecna 

3. Łukasz Wachowiak 

 

nieobecny 

4. Tadeusz Synoracki obecny 

5. Wiesław Ewertowski obecny 

6. Tomasz Kranc obecny 

7. Krzysztof Migasiewicz obecny  

8. Jacek Brzostowski obecny 

9.  Halina Sobota obecna 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Łukasz Wachowiak 

2. _______________ 

      Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

       1. _____________________________ 

       2.______________________________ 

       3. ____________________________ 
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1.  PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 1.1.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 1.2. Analiza projektu budżetu na 2018 rok-opinia i wnioski. 

 1.3. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2018 rok. 

1.4. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, 

STANOWISK I WNIOSKÓW. 
      

                  BRAK 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 

Ad.1. Przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia, który został jednogłośnie przyjęty.   

 

  Ad.2. Słowa wprowadzające  do dyskusji nad projektem budżetu na rok 2018 dokonał pan Grzegorz 

Owczarzak, po czym o uzupełnienie informacji dot. budżetu poprosił pana Starostę Tomasza 

Kranca. Pan Starosta  poinformował, iż na zadania edukacyjne wpłynęły środki w wysokości ok. 232 

tys. złotych. Zmian w stosunku do przedstawionego radnym projektu budżetu na rok 2018  w miesiącu 

listopadzie nie  dokonano. Komisja wypracowała  opinię dot. projektu, która to po małej korekcie 

zostanie złożona w radzie powiatu przez Przewodniczącego Komisji. (zał. nr 1). 

            Pan Tomasz Kranc na prośbę przewodniczącego komisji omówił zadania, które czekają na realizację 

w najbliższych miesiącach tj. między innymi: rozbudowa szpitala, inwestycje drogowe i inne. 

Przedstawił również zagrożenia dla budżetu,  najbardziej dotykają one sfery oświaty. 

   

 Ad.3.   Przewodniczący komisji przedstawił plan  prac Komisji w roku 2018 r. po uwzględnieniu 

wcześniejszych zgłoszonych propozycji tematycznych od członków Komisji. Na posiedzeniu komisja 

wypracowała ostateczny  plan pracy ( zał. nr 2) 

 

 

  Ad. 4.  Członkowie komisji przyjęli jednogłośnie protokół z  posiedzenia komisji. 

 

 

            

 

   

 

 

     4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 

 

4.1  Zapytania 

 

                                               BRAK 

 



 

   4.2  Opinie  

 

                                                    BRAK 

 

 

 

4.3 Stanowiska 

 

 

                                                    BRAK 

 

 

 

 

 

Wnioski 

 

 

Protokołowała                                                  Przewodniczący Komisji 

        Krystyna Urbańska                                                  Grzegorz Owczarzak 

-- -----------------------------                              --------------------------------------------- 


